
Spf Seniorerna Skara hade årsmöte 

 

På onsdagen 19 februari 2025 hade SPF Seniorerna i Skara årsmöte i 

Centrumkyrkan. Det var 115 personer anmälda, så både kyrksalen som 
serveringsdelen var så gott som fullsatt. 

 

Mötet inleddes av ordförande Elisabet 
Stålarm, som pratade i temat att vi 
idag ska både blicka bakåt och framåt. 
Det hölls också en tyst minut med 
ljuständning, över de medlemmar som 
under året lämnat oss.  

 

 

 

 

 

 



 

Kören Eternellerna, under ledning av Jennifer Lidgren, sjöng 
Berghagen/Holms ”Du är för alltid en del utav mej”. Kören, som nu vuxit till 
35 medlemmar, går från klarhet till klarhet. 

Årsmötet tog vid och Sven-Olof Ask valdes till ordförande för mötet med 
Sonja Leimark bredvid sig som sekreterare. 

Kassör Inga-Britt Bohlin föredrog resultaträkningen och det konstaterades 
att det är mycket gott om pengar i kassan. En av medlemmarna vid mötet 
undrade varför det var så och vad det skulle vara till? Finns det inte risk att 
kommunen drar in sitt bidrag till föreningen om kassan är stor. En orsak är 
att det under pandemin kom in pengar som vanligt medan aktiviteterna låg 
nere. Det hade också kommit in mer i det kommunala bidraget än väntat. 
Några svar på sista frågan gavs inte på mötet.  

Som vanligt hade valberedningen under Aina Anderséns ledning gjort ett 
gott arbete. Detta tillsammans med Sven-Olof Asks rutin gjorde det att alla 
val klarades av lätt och smidigt.  Under punkten Övriga frågor, berättade P-O 
Damberg om arbetet i Kommunala Pensionärsrådet. Kommunen har nu 
köpt upp fastigheter för sin verksamhet och detta kan påverka planerna på 
”Seniorernas Hus” som SPF i Skara drivit. 



Kören avslutade mötet 
med två sånger av dels 
Robban Broberg och Py 
Bäckmans ”Stad i ljus”. 

Efter detta var det dags 
för kaffe, tårta, och 
lottdragningar  

 

 


